Ministry of Health



وزارة الصحة

Circular No. /2025 2025/11/20 تعميم رقم: 21 / 2025م 20 /11 / 2025م

الموضوع / تفعيل خدمات رقمية إضافة للمديرية العامة للمؤسسات الصحية الخاصة

Circular activating New E-services for General Directorate of Private Health Establishments

As part of the Directorate of Private Health Establishments efforts to improve its services to the private health sector; We would like to inform you that it has been decided that Tuesday November 25, 2025 will be the launch date for the listed services.

- 1. Initial Approval for Private Hospital
- Initial Approval for Private Health Establishment (Clinic – Center – Polyclinic)

The service enables beneficiaries to complete the procedures through the Ministry of Health electronic health portal.

In order to implement this service, it is mandatory to activate electronic authentication of ID cards and mobile phones for applicant farther information and inquiries about electronic services, please visit the Ministry of Health's website www.moh.gov.om or contact the call center at 22702999.

ضمن جهود المديرية العامة للمؤسسات الصحية الخاصة لتجويد خدماتها للقطاع الصحي الخاص؛ نفيدكم علما بأنه قد تقرر بأن يكون يوم الثلاثاء الموافق 25/نوفمبر 2025 م, موعد إطلاق الخدمات التالية:

الموافقة المبدئية لفتح مستشفى خاص
 الموافقة المبدئية لفتح مؤسسة صحية خاصة (عيادة – مركز – مجمع طبى)

والتي يمكن إنجازها إلكترونيا عبر البوابة الصحية الإلكترونية لوزارة الصحة.

ومن اجل تطبيق هذه الخدمة فانه يجب تفعيل التصديق الالكتروني للبطاقات الشخصية و الهواتف المجمولة لمقدم الطلب

لمزيد من المعلومات والاستفسارات حول الخدمة الاليكترونية يرجى زيارة الموقع الكتروني لوزارة الصحة يرجى إلى المستفسال على التواصل مع مركز الاتصال على الرقم 22702999

مدير عام المديرية العامة للمؤسسات الصحية الخاصة

Dr. Muhanna Nasser Al Musalhi

Director General- D.G. Private Health Establishments